
Intervjuu õpetaja abi Jaanika Paasiga 

 

1. Kus oled sündinud, kus elanud? Sündisin Jõgeval. Elanud olen Puurmannis, umbes 5-6 aastat 
Tallinna lähedal Keilas, 10 aastat Põltsamaal ja 2 aastat Tartus ning nüüd Tamsalus. 

2. Kuidas said endale nime? Kuna mu vanema venna nimi on Jaan, siis mulle pandi tema järgi 
Jaanika. Kunagi arvasin, et nimepanek on seotud jaanipäevaga, sest mu sünnipäev on 25. 
juunil, aga nii see ei olnud. 

3. Kelleks soovisid noorena saada? Suure uhkusega ütlesin kõigile, et tahan saada koristajaks. 
Seda seepärast, et ma armastasin väga puhtust. Üks seik sellega seoses- olin 4. klassis, kui 
õpetaja küsis kõigilt, kelleks me saada tahaksime ja minu rõõmus vastus oli, et koristajaks. Siis 
kogesin  esimest korda tunnet, kui minu üle naerdi.   

Ühel hetkel aga tahtsin saada ka õpetajaks. 

4. Millistes koolides oled õppinud? Õppisin Keila Gümnaasiumis 1.- 3. klassini, siis Põltsamaal 
4.- 12. klassini. Vahepeal pärast 10. klassi kandideerisin M. Härma Gümnaasiumisse, aga seal 
oli väga kõrge tase ja tulin Põltsamaale tagasi. Peale gümnaasiumi lõpetamist läksin üheks 
aastaks kaitseväkke. See soov tekkis minus juba 7. klassis. Peale seda käisin Tartu 
Kutsehariduskeskuses, mis nüüd on Tartu Kolledž, kus õppisin aktiivtegevuste instruktori 
erialal. Suviti töötan ma Taevaskoja noortelaagris ja seal on sellel erialal õpitust palju abi. 
Praegu töötan Porkuni Koolis, aga soov on asuda õppima sotsiaaltöö erialale.  

5. Kus oled varem töötanud ja millistes ametites? Olen veel nii noor, et Porkuni Kool on mul 
alles esimene suur ja tähtis ametikoht. Aga õpilasena tegin suvevaheaja töid juba 13.-14. 
aastaselt. Esimene tööamps oli Põltsamaal E-piimas ja alates 2016. aastast hakkasin tööle 
Taevaskoja noortelaagris, kus olin abikasvataja, seejärel kasvataja ja nüüd juba igal aastal 
vanemkasvataja.  

6. Kuidas sattusid Porkuni Kooli? Porkuni Kooli sattusin tänu Richardile, minu elukaaslasele, 
kellele oli kool juba tuttav. Kuna ma ülikooli sisse ei saanud, siis kandideerisin, tulin vestlusele 
ja siin ma nüüd olen. 

7. Kui suur on su pere ja kes sinna kuuluvad? Mul on hästi suur perekond. Meid on 7 bioloogilist 
last- 2 venda ja 5 õde. Lisaks on ka 2 poolõde.  

8. Millised on su hobid ja mida meeldib vabal ajal teha? Praegu meeldib mulle jalutamas käia. 
Tahaks väga joosta, aga see pole võimalik kunagi saadud trauma tõttu. Kõnnin iga päev 
tavaliselt 10 km. Olen hakanud ka joogat, pilatest harrastama. Kunagi tegelesin grossfit 
treeninguga ja 2 aastat tõstmisega, kust sain ka trauma- õlanihestuse. 

9. Mis on sinu meelest inimese parimad ja halvimad omadused? Üks halvimatest on kindlasti 
see, kui räägitakse inimesest „selja taga“ halba,  tema tausta teadmata. Halb omadus on ka 
see, kui kasutatakse mittevajalikke roppsõnu. Positiivsed omadused on rõõmsameelsus, 
empaatilisus. 

10. Millised on su parimad saavutused? Ühest eluetapist tooksin välja kaitseväe ja klassikalise 
tõstmise aja, mis oli tõesti äge ja produktiivne periood. Ka laagri aeg, kus minust kui 
kasvandikust sai kasvataja.  



11. Milline on su elu suurim õppetund? Kellegi suhtes usalduse kaotamine ja temas pettumine.  
Kui inimene tundub sulle usaldusväärne, siis ära mine talle kohe rääkima oma 
probleeme/muresid, sest ühel hommikul ärgates saad aru, et kõik, mis sa oled sellele 
inimesele usaldanud, on jõudnud teisteni. Selle õppetunni sain teismelisena, kui usaldasin 
täiskasvanut, kes tekitas minus turvatunde. 

12. Milline on sinu unistus? Unistuseks on saada endale kunagi koer Charle Spaniel. Suur soov on 
reisida Norrasse, Saksamaale ja kindlasti minna Hollandisse imeilusaid tulbipõlde vaatama. 
Väga hea oleks ka see, kui saaks ülikooli sisse.  

13. Kuidas sa iseloomustaksid ennast ja kas sooviksid midagi enda juures muuta? Siin töötades 
sain suht ruttu aru, et mul on väga suur empaatiavõime. Olen selle üle õnnelik, aga samas on 
mul kahju ka, et võtan endaga kõik asjad kaasa. Mulle lähevad väga korda laste mured. 

Usun, et asjad lähevad nii, nagu nad peavad minema.  

14. Kas sul on elus mingi moto, mida järgid? Et igas negatiivses on alati positiivset. Tuleb osata 
seda märgata ja et kõik juhtub põhjusega. Võibolla ei saa kohe arugi, aga tuleb osata leida, 
miks nii juhtus. 

15. Lemmikud: toit- frikadellisupp ja sushi, loom- koer, film- „Dirty Dancing“, raamat- „Mäeküla 
piimamees“, muusikastiil või lemmiklaul- sügavamõttelised sõnumiga laulud, auto- Volvo, 
värv- tumesinine, spordiala- kiirkõnd, aastaaeg- igas aastaajas on midagi ilusat, puu- vaher, lill 
- nelk 

16. Kui sa võidaksid lotoga miljoni, siis mida sa sellega teeksid? Ma aitaksin oma perekonna 
liikmetel maksta tekkinud võlad, et neil kergem oleks, soetaksin endale koera nimega Virsik ja 
reisiksin. 

Maja võiks ka mere ääres olla 😊 

17. Nimeta mõni meeldejääv kultuurisündmus? Mulle meeldis väga teatrietendus ”Madissoni 
maakonna sillad”. Kunagi käisin Lady Gaga  ja Pinki kontsertidel. Ka Viljandi järve jooks on 
olnud meeldejääv. 

18. Millistes välisriikides oled käinud ja millisesse teise riiki asuksid elama, kui oleks võimalus? 
Lätis, Soomes, Rootsis, lapsena Türgis. Viimase reisi sain auhinnaks Remniku 
iluvõimlemislaagris esinemise eest. Tol hetkel olin emale väga tänulik, et ta sundis mind 
trennides käima.  

Elama asuksin Norrasse, kuigi pole seal veel käinud. Ja Mehhiko ka tõmbab mind, põhjust ei 
tea. Ehk sellepärast, et uuringute põhiselt on see üks elamiseks kõlblikumaid ja sõbralikumaid 
maid. 

19. Kas ja millisesse maagiasse sa usud? Usun vääriskividesse. Uurin, millised mulle sobivad, 
vahel kannan mõnda kaasas. Üldiselt ostan neid endale ise, aga hiljuti kuulsin, et nende mõju 
on suurem, kui keegi sulle need kingib. 

20. Üks soov kooliperele! Soovin, et ükski laps ei peaks käima koolis  tundega, et ta ei taha tulla 
kooli. Ja seda, et kool säilitaks oma järjepidevuse. 

 


